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Nordnorsk Redaktørforening og de nordnorske journalistlagene støtter en henvendelse fra Avisa
Nordland om at styremøtene til Helse Nord bør kunne dekkes via telefon eller streaming.

Bakgrunnen for saken er at Avisa Nordland skulle dekke et styremøte tidligere i høst. En av sakene
som skulle behandles gjaldt flyttingen av de minste prematurbarna fra Nordlandssykehuset i Bodø
til Universitetsykehuset Nord-Norge i Tromsø. Styremøtet fant sted i Tromsø, og AN ba på forhånd
om å få dekke møtet på telefon. Det fikk de imidlertid avslag på. Kommunikasjonsavdelingen var
positiv, men styret for Helse Nord sa nei.&nbsp;

Styremøtene til de regionale helseforetakene er åpne, men når Helse Nord legger disse møtene til
forskjellige byer i Nord-Norge med lange avstander, blir det umulig for lokale medier å dekke
styremøtene, mener journalist Inger Anne Lillebø i Avisa Nordland.

Det er hun som har tatt initiativ til henvendelsen til Helse Nord. Lederne for Troms Journalistlag,
Finnmark Journalistlag, Helgeland og Salten Journalistlag, Hålogland Journalistlag og Nordnorsk
Redaktørforening stiller seg bak henvendelsen.&nbsp;

Organisasjonene ber om at møtene overføres på telefon eller streames slik at mediene kan
referere fra møtene. De ber også om at mediene får ta bilder under styrebehandlingene.

Her kan du lese hele brevet til Helse Nord.
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